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Abstract (en)
[origin: JPS6421129A] PURPOSE: To make the mixing fitting or the like easier by simplifying the configuration comprising a valve module equipped
with a number of valves and temperature sensors, an electromechanical motor module equipped with a plurality of motors and a control module
housing electronic instruments. CONSTITUTION: A valve module 7 has a cold water inlet, hot water inlet and mixing water outlet 10 and is equipped
with a hot water valve, cold water valve, change-over valve 14, and temperature sensor 19. Also, a motor conducting device module 18 has a cold
water motor, hot water motor 22, mixing motor 23, electrical contact with a sensor 19 or the like, and a control module 35 is equipped with an on-off
switch, and a keyboard 40 for adjusting desired values or the like of a shower or bathtub operation, flow and temperature. And individual modules 7,
18, 35 are constructionally combined to one and complicated detailed technique is made unnecessary. Thus, the assembly and repair can be made
easier.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elektronisch temperaturgeregelte Mischarmatur mit der baulichen Vereinigung einzelner Module, nämlich a. eines Ventil-
Moduls (7) mit einem oder mehreren Ventilen (12, 13, 14) zur Mischung, Absperrung und/oder Verteilung, mit einem oder mehreren Temperatur-
Sensoren (19), mindestens aber mit einem Temperatur-Sensor (19) für das Mischwasser, b. eines elektromechanischen Motor-Moduls (18) mit
einem oder mehreren Motoren (21, 22, 23), mit elektrischen Kontakten (32) für eine beim Zusammenbau automatische Kontaktierung mit dem
bzw. den Temperatur-Sensoren (19) und mit Einrichtungen (15, 17, 24, 24', 27, 29, 30) für eine beim Zusammenbau automatische Kopplung der
elektrischen Antriebe mit dem oder den Ventilen (12, 13, 14), c. eines Steuer-Moduls (35) mit der Elektronik.
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